

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL Nr 3 2021

2021-03-18

§ 33–48

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 18.00

Plats Romevi och Teams

Närvarande: Maria Carlsbogård, Thomas Thunberg, Robert Rehammar, Maria Forssten, Fredrik Sjöberg, Anders Larsson, Janne Flodin och David Arfvidsson.

Delges:

		Ansvarig
§ 33 Öppnande	David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 34 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 35 Föregående Protokoll	Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.	
§ 36 Kansli info	<p>Maria C har varit på möte med förbundet ang. föreningsutvecklare. Det vore bra att vi hakade på då det skulle gynna vår verksamhet. Hon har även varit på möte om samsynsavtalet i kommunen, det går ut på att alla barn skall kunna ha mer än en idrott. Innebandyn och handbollen var inte med men de flesta övriga idrotter var representerade.</p> <p>Sportlotter 1350 kr i kontantvinster ca 6000 kr i värdecheckar. MC köpte, skruvdragare, häcksax, lådor med lock och diverse redskap för värdecheckarna.</p> <p>Angående filhantering tittar Robert, Maria C och Thomas på vad som blir bäst.</p>	RR, MC, TT
§ 37 Ekonomi	<p>Resultat 2020 klart inom kort pappren är kvar hos revisorn, men preliminärt går vi plus.</p> <p>Vi har fått 150 st Idrottsrabatten. Vi får 75 kr/st och lagen kan få behålla 50 kr/st.</p> <p>Sportlotten kommer i år också. Alla medlemmar får fem på våren och fem på hösten. Sedan får lagen välja det som lagavgift om de vill. På baksidan kommer Tempo Diseröd, La Pizza Romelanda, Cirkel K och ML-tryck att ha en rabattkupong.</p>	MC
§ 38 Sponsring	Sponsorgruppen har möte inom kort. Skyltarna måste uppdaters.	MC

		Ansvarig
§ 39 Fotboll	<p>Alla sargsammandrag för PF 13 ställs in. De spelar enkelserie. Oklart med tre mot tre. 7-manna planering har kommit, men ej nio och 11 ännu. Strt planeras till vecka 15-16. Ingen start för seniorlagen före 1 maj.</p> <p>Fotbollsrådet har även kommit med en önskelista på utrustning. Maria C har plockat in offertförfrågan.</p> <p>Fredrik har börjat titta på sommarfotbollsskolan.</p> <p>Konstgräsplanen behöver lagas, det är för blött just nu. Gödsel och kalk kommer imorgon.</p> <p>Janne har skickat ut en skötselplan som ser bra ut. David och Janne tittar på vad Janne gör och vad Anders gör.</p>	
§ 40 Innebandy	Inställt	
§ 41 Gymnastik	Alla grupper utom en är i gång.	
§ 42 Boule	Sätter i gång när de vaccinerat sig.	
§ 43 Bordtennis	Förbundet hoppas på seriestart i maj. Patrik som haft hand om barnen kommer inte att fortsätta som ledare till hösten, så vi behöver hitta någon annan. Söker på hemsidan.	
§ 44 Föreningsorganisation / Föreningsutveckling	Bemanning på kansliet; - v.12 Thomas v.13 Fredrik v.14 Maria F	
§ 45 Övriga frågor	<p>Kiosk, ungdomsserierna skall starta vecka 15. Vi bestämmer att vi håller öppet med samma begränsningar som förra året.</p> <p>Arbetsdagen, tvätta husen och taken. Ställning behövs. Stege är beställd. Anders kollar om skylift hos Renta och fixar ättika till ytan kring konstgräset.</p> <p>B-plan. Vi behöver kunna nyttja planen 2021. Vi gör ett försök att dra om dräneringen de sista 20-30 m och skydda den nya dräneringen med en rotskyddspärr. Anders har frågat Ernst-Arne men inte fått något pris. Janne har fått pris på grävare från Johan på Cramo.</p> <p>D-plan. Bra förslag framtaget av Janne, läggs in i budgeten för 2021. Pris för grävning tas in av Anders och David denna veckan.</p>	<p>AL</p> <p>JF, AL, DA</p> <p>DA och AL</p>

		Ansvarig
	<p>Maria F och David var på etikutbildning High Five SISU-Rädda barnen. Det kommer en enkät som hör till utbildningen.</p> <p>Så snart kommunens förslag är klart kommer Robert att skicka det till RF för hjälp mot kommunen. Vi föreslår 25 år som gällande tid</p> <p>David och Anders var på begravning för Lars-Erik vår f.d. klippare idag.</p> <p>Susanne har mailat alla i styrelsen vars tid går ut huruvida de vill fortsätta eller inte. Tiden att svara går ut 21/3.</p>	<p>MF</p> <p>RR</p> <p>SL</p>
§ 46 Planering/Aktiviteter	<p>Planering 2021</p> <ul style="list-style-type: none"> - Årsmöte 14/4 kl.19.00 - Vårstäddag 10/4 kl. 9.00-13.00 - Etikmöte xx/6 kl. 16.00-19.00 - RUF-dag 21/8 kl. 10.00-14.00 	<p>MC</p> <p>AL, SL, TT</p> <p>DA, MF, TT</p> <p>FS</p>
§ 47 Nästa möte	Nästa möte är 6/4 kl.18.30-20.00 Fika utgår då vi i första hand kör Teams.	
§ 48 Avslutning	Mötet avslutades	

.....

David Arfvidsson
Ordförande

.....

Maria Forssten
Sekreterare